
PROTOKOI, NR XXV / 08
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 12 czerwca2008 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1"
O godzinre 1005 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XXV sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powital, zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w" naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 2l radnych;
Frzewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturE radnego Przemyslawa Pieca na sekretarza obrad.
Radny Piec wyrazll zgod7.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturE radnego Przemyslawa
Pieca na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 24 kwietnia nieobecni byli radni Waclaw KEdra i Przemyslaw Piec;

nieobecnoS ci zostaly usprawiedliwione.

Ad .3 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 24 kwietnia 2008 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanre z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwaia o rozwiqzaniu Zespolu Plac6wek Oswiatowych w {-ysakowie.
9. Uchwaia o rozwiqzaniu Zespolu Plac6wek Oswiatowych w Piaskach.
10. Uchwala o rozwiqzaniu Zespolu Plac6wek Oswiatowych w Potoku Wielkim.
1 l. Uchwala w sprawie wyrazenia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w Busku -

Zdroju w sprawie przeksztalcenia Zespolu Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju.
12. Uchwala w sprawie wyraZeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
13. Uchwala w sprawie wyraZeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
14. Uchwala w sprawi e wyrahenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
1 5. Uchwala w sprawie wyraZeni a zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci
16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci
17. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na obciqZenie nieruchomoSci komunalnej

sluzebnoSci4 gruntow4.
18. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaty w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
19. Uchwala w sprawie nabycia udzial6w Banku Sp6ldzielczego w Kielcach.
20. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2008 rok.
21. Om6wienie protokolu Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzone.i w Zakladzie

Ustug Komunalnych w Jqdrzejowie.
22. PrzyjEcie wniosk6w pokontrolnych.
23. Odpowiedzi na interpelacje.



24. Sprawy r62ne"
25. Zamknigcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny stwierdzil, ze protok6l z sesji w dniu 24 kwietnia

2008 roku zostal przyjqty .

A d . 5 .
l. Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e rok temu zwracal siq w sprawie

studzienek i zbulwersowala go rozmowa z panem inspektorem, kt6ry miat nadz6r.
poniewaz powiedzial,2e poprawienie studzienek nast4pi za Irzy lata, bo tyle trwa
umowa. Jest to brzydka odpowiedZ. Nie moZe by6 tak, 2e jak iest robiona droga, top
studzienki od razu s4robione 2le. Chodzi o ul. dr Kwarty.

2. Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor proponuje, aby zastanowii siE, poniewaz coS
trzeba zrobic z psami. To s4 koszty, jest to sprawa trudna, ale moze trzeba oglosii
konkurs na pomysl, Zeby gmina poniosla jak najmniejsze koszty. Tym problemem trzeba
siE w kofcu zajq(,.

3. Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor poinformowal, 2e byl z dwojgiem radnych
w Go2nie w sprawie drogi. CoS z t4 drog4 trzeba zrobic. Pan Czajor pyta, co Burmistrz
zamierza. Jest to jeden budynek i 600 metr6w drogi, ale dojazd rzeczywticie jest
strasznie trudny.

4. Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor prosi, aby Burmistrz odpowiadaj4c na piSmie
na interpelacje poszczeg6lnych radnych przekazywal te odpowiedzi r6wniez
przewodniczqcym komisji, aby odczytywali je na komisjach, dziEki czemu nie bqdzie
powielania pytafr.

5. Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, na jakim etapie jest realizacja uchwaiy Rady
Miejskiej w sprawie przeksztalcenia ZWiK w sp6lkE prawa handlowego.

6. Radny Tadeusz Lesiakowski uwaza, 2e potencjal artystyczny Domu Kultury nie jest
w pelni wykorzystany. 13 IV odbyl sig spektakl teatru im. Kr6la Maciusia - tzecz
wspaniala, zaangahowano sporo dzieci, mlodzie|y, artyst6w. Spektakl trwal p6ltore.j
godziny - sztuka profesjonalnie zrobiona. Sztuka nie zostala wypromowana na szersze
wody. Radny uwaza, 2e dzieciom i mlodzieLy nale?y sig promocja - pokazali sw6j
artyzm. Radny pyta, czy przy DK jest spoleczna rada kultury, a jeSli jest, to jaka jest
aktywnoSi tej rady.

7. Radny Waclaw Kpdra w imieniu mieszkafrc6w siedmiu dom6w poloZonych w Piaskach
przeznaczonych do wyburzenia w zwiqzku z modernizacjq obwodnicy w kierunku
Chmielnika, prosi o odpowiedt na piSmie, na py,tanie. czego mog4 oczekiwai ci
mieszkafcy od Urzpdu. Mieszkafrcy domagaj4 siq zmiany planu zagospodarowania
przestrzennego, poniewaz jest to jedyne rozwiqzanie ich sytuacji - chc4 siq budowai na
wlasnych dzialkach bgd4cych przedluLeniem ich posesji, a to wymaga zmrany planu
zagospodarowania przestrzennego. Ponadto mieszkafrcy chcieliby, aby te dzialki
posiadaly taki sam standard, jaki maj4 dotychczas, tzn. pelne uzbrojenie. Radny pyra, czy
jest to mozliwe i jakie w tej sprawie jest stanowisko Urzqdu. Radny prosi, aby w tej
sprawie precyzyjnie odpowiedziec, by ukierunkowai pewne sprawy i tok postEpowania.
JeZeli bEdzie odpowiedz negatywna dla mieszkaric6w bardzo istotne sq terminy. W 2012
roku ma byc zakoirczenie tej inwestycji, a terminy uciekaj4. Radny prosi o powazne
potraktowanie tej sprawy.

8. Radny Waclaw Kgdra pyta, co z odwodnieniem drogi Piaski - Zawodzie. Radny prosi
o odpowiedt na piSmie.



9"

1 0 .

Radna Janina Szreniawa prosi, aby radni byli informowani o przetargach na inwestycje
i nazbycie nieruchomoSci w swoich okrEgach wyborczych. Radni nie maj4 zawiadomieri.
a chc4wiedzie6 kiedy s4przetargi, ile jest przystgpuj4cych do przetargu.
Radna Janina Szreniawa pyta, czy ZWiK placi podatek od nieruchomoSci. Jezeli nie,
to dlaczego? Co to zaprzywrleje?

I 1" Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e czlonkclwie klubu AA zwracali siE do
Burmistrza, aby ich przedstawiciel zasiadal w komisji przeciwalkoholowei. Burmistrz
bez przerv,ry odpisuje, 2e nie widzi poszerzenia komisji. Radna pya, dlaczego.

12. Radna Janina Szreniawa pyta, kto w Urzqdzie udziela informacji o pracy w Radzie? KtoS
powinien by6 odpowiedzialny. ,,Pytam siq w prasie, kto udzielil - nie wiedzq kto, ktoS
tam powiedzial". Radna chce wiedziei, kto jest upowaZniony.

13. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e na sesji Rady Miejskiej w dniu 24 kwietnia
skladala interpelacjq do Pana Burmistrza,- ile os6b jest zarejestrowanych z terenu Gminy
Jgdrzej6w za poSrednictwem Urzgdu Pracy. Radna otrzymala odpowiedz; ,,Powiatowy
lJrzqd Pracy w JEdrzejowie uprzejmie informujg, 2e w okresie od miesi4ca stycznia
do maja 2008 roku z terenu Gminy Jqdrzej6w zatrudnienie za poSrednictwem tutejszego
urzqdu poza terenem Gminy Jgdrzej6w podjgly dwie osoby". Radna pyta, czy
to Burmistrza ,,zadawalnia". ,,Pan wigcej w Urzqdzie zatrudnil, jak Urz4d Pracy".

14. Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e w Przychodni nr 1 lekarz pierwszego kontaktu
nie chce wydawa6 skierowari na badania. Nie wiadomo diaczego. Od tego jest \ekarz
pierwszego kontaktu, Zeby dal skierowanie.

15. R.adna Janina Szreniawa powiedziala,2e czgslo przesiaduje zrodzicami przy placu zabaw
w Parku 700 - Lecia. Na laweczkach siedzq pijani ludzie, kt6c4 siE, bijq siE. Jedzie
radiow6z policyjny od ulicy Glowackiego, wjeZd2a w pierwsz4 alejkq, przepZd2a obok
banku i odje2dLa, Radna prosi, aby policja wigcej uwagi zwracala na place zabaw.

16. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkairc6w Rakowa prosi o zaloZenie kilku
lamp oSwietlenia ulicznego na odcinku od dawnego k6lka rolniczego do bazy GS. S4 tam
niebezpieczna zakrgty i czEsto dochodzi tam do wypadk6w. Radny prosi r6wniez
o zaLoaemejednej lampy w miejscowoSci Gozna - tam te2 jest potrzeba zalolenia takiej
lampy i nie mo2na siq doprosii. Radny kilkarazy interweniowal w tej sprawie i nic to nie
pomaga.

17. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy bedq wymieniane przystanki przy drodze
powiatowej Rakow - Gozna, kt6re to jak Burmistrz zapewnial ponad rok temu, jak mial
by6 wymieniany przystanek naKulczyfinie, mialy by6 sukcesywnie wymieniane. Do tej
pory nie zostal wymieniony Zaden, i dalej strasz4swoim wyglqdem.

18. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, ile czasu ma Urz4d na odpowied2. W lipcu ubieglego
roku rada solecka Podlaszcza zwrocila siq do Burmistrza z proSb4 o stare plytki
chodnikowe, kt6re pochodzily zrozbi6rk| a nadawaly sig jeszcze do uzytku i mieszkaflcy
chcieli je ulozy6 do Swietlicy. Do chwili obecnej nie maj4 ani plytek, ani nawet
odpowiedzi. Radny pytal o to na sesji w listopadzie i Burmistrz odpowiedzial, ze dostanq.
Do tej pory cisza.

19. Radny Zdzislaw Adamczyk czeka na odpowied2 na interpelacjq w sprawie
dofinansowania wymiany eternitu, zlohonqna sesji w lutym. Radny prosil o odpowied2
na piSmie o do chwili obecnej nie dostal tej odpowiedzi.

20. Radny Marek Zygan przypomnial, 2e Komisja OSwiaty prosila Pana Burmistrza
o zastanowienie sig nad mo2liwoSci4 ufundowania stalego stypendium dla mlodego
mistrza Bartosza Treliriskiego, kt6ry promuje Gming i zdobywa kolejne szczeble
wtajemniczenia w plywaniu. Kadra wojew6dztwa i kadra Polski takie wsparcie od gmin

dostaje. Co do kwoty - radny nie wie, jakie s4 mo2liwoSci, ale ma na mySli nie
jednorazowe wspomo2enie tylko pomoc ci4gl4 systematyczn4. Obecnie Bartek jest



czlonkiem kadry i trenuje w Ostrowcu, gdzie wynajqcie toru na godzinq kosztuie kilkaset

zlotych.
21. Radny Marek Zygan prosi Burmistrza o komentarz w nastQprljacej sprawie: 30 kwietnia

w Gazecie Prawnej ukazal siq ranking gmin Wojew6dztwa Swiqtokrzyskiego - chodzi

o wartoSi dofinansowania samorzqdow z Unii Europejskiej. W tym rankingu jest

umieszczone 75 gmin i nie ma Jpdrzejowa. Radny prosi o skomentowanie tego.

22.Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e Klub Radnych Prawa i SprawiedliwoSci w dniu 16

kwietnia wni6sl pismo, w kt6rym jest mowa o opracowaniu dokumentacji na rozbudowg

Osrodka Zdrowia w Rakowie w ramach Srodk6w budZetowych przeznaczonych

na dostosowanie samorz4dowej sluZby zdrowia do standard6w Unii Europejskiej. Do

dziS radny nie ma odpowiedzi na to pismo; rany prosi o tE odpowred2 na piSmie"

23. Radny Stanislaw Hatys przypomnial, ze w 2007 roku parking przy ul. Glowackiego
zostal v"rydzier2awiony firmie ,,Wafelek"" Parkowaly tam miqdzy innymi autokary

z wycieczkami udajqcymi siQ do muzeum. Przed wydzier1awieniem parkingu

na posiedzeniu jednej z komisji radny pytat, gdzie bqd4 parkowa6 autokary i otrzymal

odpowied2, 2e problem parkowania zostanie rczwiqzany. Radny pyta, jak zostal

rozwiqzany problem parkowania autokar6w z vr,ycieczkami udaj4cymi siq do muzeum

bior4c pod uwagq dni targowe.
24. Radna Maria Barariska prosi, aby Policja objqla kontrolq nie tylko park 700 - Lecia. ale

wszystkie parki w Jgdrzejowie. Radna ̂u r/rt"golnie na uwadze park przy Sw. Barbary.
poniewa2 jest to siedlisko pan6w, ktorzy m6wi4c okreSleniem z ,,Rancza" ,,Pij4
mamroty" od rana do wieczora.

25. Radna Maria Barariska powiedziala, 2e od trzech lat prosi o lampE na ulicy Barbary

na oSwietlenie przejficia dla pieszych na niebezpiecznym zakrqcie. Radna ci4gle

dowiaduje siE, ze juZ s4 plany, juZ s4 pieni4dze, ju? bqdzie robione. Radna prosi

o odpowie rlt na pismie, czy ta sprawa bpdzie rvykonana. Trzy lata" to juz chyba
najwylszy czas,2eby ta lampa na przejSciu dla pieszych stanEla.

26. Radna Maria Barariska prosi, aby przy bloku Przypkowskiego 68 postawic chocia?jednq
hu5tawkq dla dzieci. Jest to blok, w kt6rym mieszkajq same mlode malzefrstwa z malymi

dzieimi. Czqsto s4 to dzieci z biedniejszych rodzin, kt6re na pewno na wakacje nie

wyjadq i taka huStawka pomoglaby dzieciom umili6 czas.
27. Radny Grzegorz KuSmierz powiedzia\, 2e mieszkafcy Skroniowa zwr6cili siQ

z nastqpuj4c4 proSb4: kiedyS byly im przydzielone krzesla na klub sporlowy - przy

szkole jest boisko sportowe. Krzesla te byly zabrane na ,,Naprz6d". Mieszkaficy

Skroniowa chc4je zamontowai, poniewa2 jest taki !\rym6g, Zeby odbywaly siE rozgrywki

na tym stadionie.
28. Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkaric6w Brynicy Suchej prosi

o zamontowame czterech lamp przy drodze kolo mlyna. Jest to droga powiatowa, ale jest

tam ostry zakrqt.
29. Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e do tej pory nie uzyskal odpowiedzi na

interpelacjg w sprawie znaku STOP naskrzylowaniu ul. Murawiec i ul. Glowackiego.

30. Radny Przemyslaw Piec - w sprawie zastoin wody zbieraj4cej siq w czasie deszczu na

asfalcie tul przy przejSciu dla pieszych na ul. Piriczowskiej, dostal odpowiedZ, ze

w okresie letnim zostanie to poprawione.
31. Radny Przemyslaw Piec powiedzial,2e trzy dni temu byl w parku 700 - Lecia. Jest nowa

lawka, ktora wygl4da tragicznie - trzeba bgdzie j4 znowu wymieni6,. Radny prosi, aby

wplynq6 na Stra2 Miejsk4 i KomendE, Zeby zwracano uwagQ na to, jak siE zachowuje

naszamlodzieZ.
32. Radna Urszula Kruk prosi, aby wplyn46 na ,,EKOM", kt6ry jest glownym przedsiEbiorc4

oczyszczajqcym nasze miasto. Nie robi tego w peini i do korica dobrze. Radna prosi, aby

,,EKOM" wymienil bEd4ce w fatalnym stanie kosze na Smieci, nadaj4ce siq tylko



i wyt4cznie na zlom, a nie na to, aby Wrzuca( do nich Smieci. Radna apeluje r6wniez,
aby czqSciej byly wywo2one Smieci, bo wysypuj4 siq zkoszy.

33" Radny Robert Kruk pyta, czy Burmistrz m6gtby zdradzic, kto zostai laureatem
,,JEdrzejowianina Roku". Jutro jest wrgczenia i radny chcialby, aby Rada Miejska
wiedzialato pierwsza.

A d . 6 "
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Ad" 7.
Nie zgloszono uwag do informacji o reahzacji uchwal podjptych na poprzedniej sesji.

A d . 8 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andr zej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr XXV/I92108 o rozwrqzaniu Zespoiu

Plac6wek Oswiatowych w tr ysakowie, nastqpujqc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
lUchwala nr XXV/tr92108 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 "
Przewodniazqcy Rady Andrzej Hatny powiedziai,2e uzasadnienie do projektu uchwaly

jest identyczne jak w punkcie poprzednim - roZni siE tylko nazwq miejscowoSci - w zwiqzku
z czym nie zostalo odczytane.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XXV/I93/08 o rozwr1zaniu Zespolu

Plac6wek Oswiatowych w Piaskach, nastppujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXV/I93/08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  10.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial,2e uzasadnienie do projektu uchwaly

jest identyczne jak w punkcie poprzednim - r62ni siq tylko nazwq miejscowoSci - w zwi4zku
z czym nie zostalo odczytane.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalE nr XXV/I94108 o rozwi4zaniu Zespolu

Plac6wek Oswiatowych w Potoku Wielkim, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXV/194I08 w zalqczeni:u do protokolu/.



Ad.  11.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zapyta\, czy jeheli Rada Miejska podejmie

uchwalq na ,,nie", odrzuci tE uchwalq, to niczym to nie skutkuje. To jest tylko wyrazenie opinii.
Burmistrz Marek Wolski potwierdzil.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny powiedziai, ze nie doczytal sig, jakie s4 powody

likwidacji tego zakladu. Nie jest podane i nie ma siq kogo zapytai, bo nie ma przedstawicieli.
W calym Wojew6dztwie SwiEtokrzyskim jest defic1't miejsc w zakladach opiekuriczo-
leczniczych. Prawdopodobnie jest przyczyna ekonomrczna, ale z otrzymanych material6w nie
wynika, 2e faktycznie jest taka przyczyna, a nie inna. Pan Hatny ma mieszane uczucia, bo
najbliaszy zaklad opiekuriczo -leczniczy jest w Piriczowie i kolejka jest kilkumiesigczna.
Dotyczy to ludzi przewlekle chorych, ktorzy muszq lezed w szpitalach, bo ich nie ma gdzie
umieScid. Przewodniczqcy poinformowal, 2e bpdzie glosowal przeciw, poniewaz nie zadbano,
aby go przekonai, 2e trzeba to zlikwidowai.

Radna Janina Szreniawa zwrocTla uwagQ, ze uchwalE przygotowuje Burmistrz.
Przewodniczqcy powiedzial, 2e Rada ma wyrazii opiniE o projekcie uchwaly Rady

Powiatu w Busku Zdroju. Opinia moZe by6 pozytywna, mo2e by6 negatywna, a ostateczn4
decyzjE podejmie Rada Powiatu w Busku-Zdroju. Z mocy prawa Rada Powiatu musi zasiEgn46
opinii organ6w wszystkich samorzqd6w, kt6rych mieszkaricy korzystali z uslug tego zakladu
opi ekuiczo -leczniczega .

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze poniewa? nasi mieszkaricy leczyli sig w tym
zakladzie obowi4zkiem Burmistrza jest przedstawi6 uchwalE o wyrazeniu opinii. Rada Powiatu
w Busku - Zdroju wyst4pila o wyrazenie pozytywnej opinii i Burmistrz to przedstawia. Rada
opiniuje.

Radny Robert Kruk zapytal, czy Burmistrz zaprosil przedstawicieli tego zakladu na
dzisiejsz4 sesjE.

Burmistrz odpowiedzial, 2e nie zaprosil, ale mySli, ze to jest niewykonalne, bo Rada
Powiatu w Busku - Zdroju musi uzyskad opinip 25 gmin.

Wiqcej uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie glosowala nad projektem uchwaly w sprawie wyrazenia
opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w Busku -Zdrofu w sprawie przeksztalcenia Zespoiu
Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju:
Za
Przeciw
Wslrzymalo siq

0
1 3
8

Uchwala nie zostala podjgta.

Ad.  12.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczS4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczy4al projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

zgody
Za

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr XXV/195/08 w sprawie
na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:

wyrazenla

Przeciw
Wstrzymalo siE

- 2 1
- 0
- 0



/Uchwala nr XXV/I95/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad" 13.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytat. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Ljwag nie zgloszono.
Frzewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono"
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XXV/196/08 w sprawie wyrazenia

zgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci, nastqpujqce iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXV/196108 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad" l-t"
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaty.
Uwag nie zgloszono"
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly"
Uwag nie zgtoszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq nr XXV/197108 w sprawie wyralenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXV/I97108 w zalqczenru do protokolu/.

Ad. 15"
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni azqcy Rady Andr zej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr XXV/198/08 w sprawie wyra2ema

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXV/198/08 w zalqczenru do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andr zej Hatny o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg nr XXV/199/08 w sprawie wyraZenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastEpujqcq iloSciq glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymatro siE - 0
/Uchwala nr XXV/I99108 w zalqczeniu do protokolu/.



C g^odzinie 1100 Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny oglosii pzerwQ trwajqc4 do
godziny I1" .

Ad. 17"
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odcz54al uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dn i c zqcy Rady A ndr zej Hatny o dczytal proj ekt uc hwal y.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr XXV/200/08 w sprawie wyrazenia

zgody na obci42enie nieruchomoSci komunalnej slu2ebnoSciq gruntow4 nastqpuj4c4 iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

1 l-  t l

- 1 0
- 0

/Uchwala nr XXV/200/08 w zalqczeniu do protokolul.

Ad. 18"
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapyta\, na jakiej podstawie Burmistrz podal

w uzasadnieniu do uchwaly, 2e Gmina Jqdrzejow nie zamierza prowadzid inwestycji, skoro nie
konsultowal tego na komisjach. Burmistrz nie przedstawil zadnej analizy, co bgdzie
korzystniejsze dla Gminy: czy sprzedac dziatkE w obecnej postaci, czy zreahzowad budynek
i dopiero sprzedai, aby(, mo2e wybudowa(, i dzier?avtid. Pan Olszak p1'tal o to na komisji i nie
uzyskal odpowiedzi. Burmistrz wybiegl przed szereg m6wi4c, 2e gmina nie zamierza prowadzic
inwestycji, w sytuacji, gdy to w og6le nie bylo omawiane.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzia\, 2e molna by wybudowai i nastqpnie sprzedad,
tak jak bylo to na ul. KoScielnej, ale jest to forma prowadzenia dzialalnoSci gospodarczej, kt6rej
gmina prowadzid nie powinna. Burmistrz vwala" ze to co proponuje, bgdzie to najszybsze
pozyskanie pieniEdzy dla gminy. Sprzeda| w drodze przetargu korzystnie wplynie na budzet.
Budowa spowoduje, 2e moZliwoSi sprzedaLy bgdzie najwczeSniej pod koniec przyszlego roku.
Burmistrz przedstawia propozycje, a decyzjE podejmie Rada.

Radna Janina Szreniawa przypomnia\a, 2e tam cztrowiek sprzedawal kwiaty. Mozna by
byto wybudowa6, Zeby tam zostal. Dostal pozwolenie po drugiej stronie i musial budowai kiosk.
Nie moZna go bylo tam zostawic,Zeby sobie pobudowal?

Wiceprzewodnicz4cy rady Pawel Olszak powiedzial, 2e nie moze sig zgodzic ze slowami
Burmistrza i zapytal radcy prawnego, czy zgodne zprawem jest,Zeby gmina wybudowala obiekt
i sprzedala go.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, Ze nie ma przeszk6d prawnych.
Burmistrz Marek Wolski - odpowiadaj4c radnej Szreniawie - powiedzial,2e postawii

tam kiosk nie jest chyba zasadne. Ten pan mo2e r6wniez startowa6 w przetargu na t4 dzialkE.
Dotychczas ma zapewnione miejsce zastqpcze. Cala procedura byla korzystna ekonomicznie dla
gminy.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zapytal, jaka jest pewnoSi, 2e zvnryciEzca
przetargu wybuduje zgodnie ..., aby zachowac ci4g, aby ten budynek byl o odpowiednim
ksztalcie.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, zejest opracowany projekt, i jest pozwolenie na

budowq na tJrzqd Miejski. ZwyciEzca przetargu wygrywa r6wniez dokumentacjq techniczn4
pozwolenie na budowq. Jest malo prawdopodobne, aby wydal kilkadziesiqt tysiEcy na projekt

innego budynku i pr6bowal robi6 co innego.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, ze jest domniemanie, ale pewnoSci

nie ma.



Burmistrz Marek Wolski poprosil, aby radni mieli SwiadomoS6, 2e je2eh bgdzie decyzja
onie przeznaczeniu do sprzeda2y w drodze przetargu tej nieruchomoSci, Gmina bEdzie musiala
mied okolo miliona zlotych ma zrealizowanie tej inwestycji. Czy w tej chwili znajd4 siq
pieniqdze? Burmistrz nie przewiduje. To sig odci4gnie w czasie do korica przyszlego roku.
amohe nawet do 2010.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zapytal, czy kontrole, kt6re byty w Urzgdzie
Miejskim obejmowaly r6wnie2 inwestycjq na ul. KoScielnej i czy w zwrqzku z Iym byly jakieS

wnioski organ6w kontroluj4cych gminE.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

odpowiedziat,2e nie bylo Zadnych wniosk6w, ze Gmina Jgdrzej6w budujqc obiekt" a nastEpnie
sprzedaj4c naruszyla prawo w jakikolwiek sposob.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zapytal, czy istnieje taka mozliwoSd, Zeby
wykonai miejscowy plan zagospodarowaniaprzestrzennego i uj4i ksztalt budynku.

Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego Dariusz Trelif,ski odpowiedzial,
Le mohna taki plan miejscowy zrobic, a nawet tzeba w najbli2szym czasie, mySl4c o calym
otoczeniu rynku. Pan Czajor sugerowal, ze nabywca mohe nie budowai zgodnie z projektem.
Teoretycznie powinien uzyska6 decyzjg o warunkach zabudowy, w zwrqzku z tym, 2e planu nie
ma" Przy decyzjach o warunkach zabudowy jest tzw. zasada dobrego sqsiedztwa i wystgpujqc
z wnioskiem musialby nawiqzad do istniej4cego budynku, kt6ry jest w trakcie realizacji.
Osi4gnElibySmy zatem jednoS6 architektoniczna,. Okres wa2noSci tych pozwoleri, kt6re gmina
ma jest ograniczony czasowo, wigc trzeba by siq spieszyi, jeheli chodzi o inwestowanie.

Naczelnik Wojciech Abramowicz zwrocil uwagQ, 2e w budlecie Gminy Jqdrzejow nie
ma 6rodk6w przewidzianych na ten cel i nie przypuszcza, aby w przyszloici na taki cel Srodki siq
znalazly.
WiEcej uwag nie zgloszono.

do
Za

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala nad projektem uchwaiy w sprawie przeznaczenia

sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej:

Przeciw
Wstrzymalo sig

- 8
- 1 2
- 1

Uchwala nie zostala podjgta.

Ad. 19.
Przewodniczqcy Rady
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie glosowala nad projektem uchwaly w sprawie nabycia

udzial6w Banku Spoldzielczego w Kielcach:
Z a - 2

Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.

Przeciw
Wstrzymalo sig

1 a-  I J

- 3
Uchwala nie zostala podjgta.

O godzinie 1la5 Przewodnicz4cy
godziny l2to.

Rady Andrzej Hatny oglosil przerwQ trwaj4c4 do



Ad.20 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Burmistrz Marek Wolski powiedziatr. 2e zoslaly zwiEkszone dochody gminy z tytulu

zwigkszenia podatku od czynnoSci cywilnoprawnych od os6b ftzycznych w kwocie 830 000.

Przy podziale tych Srodk6w Burmistrz staral siq uwzglgdnid postulaty wszystkich radnych,

zdajqc sobie jednak sprawg, 2e nie zaspokoi kaZdego. Podjgcie tej uchwaly spowoduje powstanie

dlugo oczekiwanych inwestycji takich jak: ul. Przemyslowa - Reymonta, rewitahzacja zale*u.

park 700-Lecia. termomodernizacja Szkoty Podstawowej nr 2, dokofrczenie inwestycji w szkole

w Podchojnach. Po nie uchwaleniu przez Radg zakupu udzial6w Banku Spoldzielczego, albo

ffzeba zmniejszyc dochody o 8200, albo przeznaczyC na jak4S inwestycjq zgodnie

z propozycjami radnych. Burmistrz zaapelowal o uchwalenie tej uchwaly, poniewaz nie

uchwalenie zablokuje inwestycje na terenie miasta; poprosil, aby radni pomySleli o inwestycjach,

o rozwoju miasta i o dobru mieszkaric6w'
Radny Zdzislaw Adamczyk uwaza,2e tak podzielone Srodki na inwestycje, to nie tylko

podzielenie radnych, ale co najgorsze i niepokoj4ce, to podzielenie mieszkalic6w naszej gminy

na lepszych i gorszych, bo jak inaczej moZna to wytiumaczyc,2e ci, co majq w budzecie niemale

pieniqdze na inwestycje maj4jeszeze dolo2one, a inni nie majqprawie nic. Czy mozna siE dziwic

rozgoryczeniu mieszkaflc6w, ze nie mogq siE doprosid zrobienia kawalka drogi z tlucznia, by

mogli dojechad do swoich posesji? Przecie2jest to obowi4zkiem gminy. Radny od poczqtku

kadencji prosi o zrobienie dw6ch kawalk6w dr6g w Go2nie i jednego na Podlaszczu -jest to

bardzo pilne, poniewaZ po deszczu mieszkaricy s4 odciqci od Swiata, a mieszkaj4 tam z malymi

dziedmi. Po sesji budzetowej, gdzie wnioski radnego nie znalazly siE w budzecie, Burmistrz

zapewnial, r6wniez na lamach prasy, 2e te drogi z tlucznia na pewno zostan4 zrobione

z dodatkonych Srodk6w, jakie wplynq w najblizszym czasie do kasy gminy. Niestety, ku

zdziwieniu radnego, r6wnie2 i teraz nie ma ich w budzecie. Na Komisji Rolnictwa" gdy Pan

Adamczyk upomnial siE o te drogi, Pan Burmistrz odpowiedzial, aby wskazal, sk4d zabta(,

aprzecie1 to nie pan radny te Srodki dzielil,2eby musial komuS zabterac. To s4 po prostu Zarty "

Kto we/mie odpowiedzialnoSd, jak dojdzie tam do tragedii? Niewiele brakowalo, o czym Pan

Burmistrz wie, aby doszlo do tragedii u jednej z mieszkanek.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny zapytal, czy radny Adamczyk sklada jakiS wniosek

do projektu uchwaly.
Radny Zdzislaw Adamczyk odpowiedzial, 2e nie.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial., 2e jezeli chodzi o tE tragediq, to nie z powodu

drogi. Zadna propozycja nie usatysfakcjonuje 21 radnych. Jeheli radny tak uwaza, moze zlo2yc

w tej chwili wniosek - po to jest sesja Rady Miejskiej, aby te wnioski przeglosowywa6.

Radny JanZigbihski powiedzial, Ze wspiera kolegg, bo tak skutecznie radnych do tej pory

nie podzielil nikt. Zwracaj4c sig do Burmistrza Pan Ziqbifrskie powiedzial,2e to nie jest tak, ze

Burmistrz sluch wszystkich radnych. Pan Burmistrz slucha wiEkszoSci, pewnie I I os6b, tych

os6b, kt6re glosz4 pochwalne pie6ni pod k4tem budZetu: jaki dobry, jak Swietnie zreabzowany

i jaki przyszloSciowy. Wszyscy wiedz4 ze jest to frkcja.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapTtal, czy ktoS z radnych chce zglosid wniosek

do projektu uchwaiy.
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e ju2 na komisjach prosila o ujEcie ulicy

Zielonej. DziS siyszy, 2e bgdzie dawany destrukt. Wodoci4g jest zrobiony, kanalizacji nie ma'

,,Jak Pani nie mySli robi6, to proszp juz destruktu nie dawai".
Wiceprzewodnicz4cy rady Pawel Olszak w imieniu radnych Klubu PSL sklada wniosek,

aby te 8200 zl proponowane na udzialy w Banku Sp6ldzielczym przeznaczy( na realizacjp

o5wietlenia ulicznego na terenie gminy.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch przedstawila zmiany w projekcie uchwaly wynikajqce

z wniosku Pana Olszaka.

r0



Soltys wsi Jasionna Wanda Marcinkowska poprosila, aby w przypadku przyjqcia wniosku
Pana Olszaka. zamontowactrzy zar6wki w Jasionie, w miejscu, gdzie zdarzyl sig juz niejeden
tragiczny wypadek.

Rada
Olszaka:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
Wniosek nie zostal

Miejska przyst4pila do glosowania wniosku Wiceprzewodniczecego Rady Pawla

_ 1 0
-  1 1
- 0

przyj€ty.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapytal, czy ktoS zradnych ma propozycje zmian w
uchwale zaproponowanej przez Burmistrza w zwi4zku z tym, ze jest do rozdysponowania 8200
zl"

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zloZyl wniosek, aby 8200 zl przeznaczy( na
bieZ4ce remonty dr6g, na zakup kamienia i innych material6w potrzebnych do remont6w
dr6g, poniewaZ s4 tu duZe potrzeby.

Skarbnik Gminy Bo2ena Ciepluch przedstawila zmiany w projekcie uchwaly wynikaj4ce
z wniosku PanaCzajora.

Radna Janina Szreniawa prosi, aby te pieni4dze przeznaczyi na kanalizacjq ul. Zielonej.
Przewodniczqcy rady Andrzej Hatny z:wr6c1l uwagQ, 2e zatg kwotE jest to nierealne, wiqc

zaapelowal aby radna wycofala sw6j wniosek.
Radna Janina Szreniawa wycofala wniosek.

Rada
Czqora:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
Wniosek zostal przyjefy.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e ma mo2liwoSi obserwowania
glosowafi i dziwi siq niekt6rym radnym, zwtraszcza z teren6w wiejskich, gdzie jest propozycja
przeznaczenia pieniqdzy na oSwietlenie tych teren6w, na remonty dr6g, a radni glosuj4
przeciwko, pomimo, ze wczeSniej skladajqwnioski, aby tam realizowa6 zadania.

Radny Jan Zigbiirski powiedzial., 2e to jest tylko zagranie. Czym jest 8 000 w stosunku do
830 000. ,,Panowie reprezentuj4cy PSL, doskonale wiecie, 2e to, co m6wicie, to nawet tak nie
mySlicie".

Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor powiedzial,2ewrdzi troskE jednego z wiejskich
radnych o parkowanie w mieScie w dni targowe. Na modernizacjE parku 700-Lecia, kt6ry jest

wizyt6wkq naszego miasta, kt6ry jest bezpoSrednio przy centrum i zapewnia parkingi wlaSnie
przy targowicy - to jest dopiero pocz4tek wydatkow na ten park i pocz4tek na te parkingi. Jezeli
radni najpierw zglaszaj4 2e chcieliby, aby to bylo jakoS rozwiqzane, & w tym momencie
twa2ajau 2e ten punkt tez jest zly - m6wiono to w kuluarach - 2e daje sig na ten okrqg
200 000.... To jest Srodek miasta, to kiedyS ftzebazaczqc robii. Jak to wygl4da!

Radna Maria Barariska powiedziala,2e faktycznie, tak jak powiedzial ktoS z widowni - to
jest cyrk. Faktycznie, chyba w tym cyrku bqdziemy wszyscy uczestniczyc. Pojawity siq
pieni4dze i to doSc znaczne, kt6re mo2na zainwestowa6, niekoniecznie w r6wnej mierze
w gminE i w miasto. Ale Srodki poszly zatowno na gminE jak i na miasto. Wszyscy do tej pory
walczyli o to, Zeby parki byly remontowane. Teraz siq okazuje, 2e nie,,,bo nie przeglosujemy".
Wszyscy walczyli o to - przynajmniej radni z miasta - proszq sobie przypomnied ile bylo

l 1

Miejska przyst4pila do glosowania wniosku Wiceprzewodnicz4cego Rady Adama
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zgloszone wniosk6w i interpelacji w sprawie zalewu: Radny Faryna, radny Lesiakowski, Pani
Barariska r6wnie2" Teraz sip pojawily Srodki, 2eby cokolwiek z tym zrobi(, 2eby siq do czegoS
przygotowad. Nie, bo.... W tym momencie jest to tylko i wylqcznie gra polityczna i Paristwo
sobie dobrze z tego zdajq sprawQ. OtrzqSnijmy sig i przestarimy dzieli(, siq na politycznych, bo
w tym momencie politykE zaczyna siq uprawiad niesamowicie, kiedy mamy pieni4dze do
podjEcia i kiedy bqdziemy blokowad przetargi, kt6re sq i inwestycje moglyby w JEdrzejowie iS6"
A potem siq bEdzie pisalo na lamach prasy, ze siE nic nie dzieje, ze wszyscy pajq powi4zane
rqce" ,,Ja wiem,2e Paristwo bEdqteraz ripostowad itd., ale taka jest prawda. To nie mySmy siE
wypowiadali, ze siq nic nie dzieje. To Paristwo siq wypowiadali w gazetach, ze sig nic nie dzieje
w Jqdrzejowie".

Radny Tadeusz Lesiakowski prosi o dokoriczenia prac formalnych nad giosowaniem. Byl
czas dyskusji w komisjach, byl czas przekomarzanra, radny uwaLa, 2e nale2y podj4i mqsk4
decyzjE.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e radny dziS py'tal, dlaczego w Gazecie
Prawnej w rankingu z 30 kwietnia Gmina JEdrzej6w sig nie znalazla. W perspektywie 2004 *

2006 gmina z\oLyla jeden wniosek. W pierwszym kwartale 2005 roku zakonczylo siQ
postQpowanie. ,,Wnioski - z tego co wiem, Pana formacja byla wtedy w koalicji - tak, a nie
inaczej zostaly rozpatrzone. Byly dwa, jeden dostal dofinansowanie na 800 000 - budowa boisk
przy Zespole Szk6l". St4d brak Jqdrzejowa w rankingu. Paristwo radni maj4 dziS trzy zasadmcze
rzeczy:

1. ulica Przemyslowa - Reymonta i konieczne pieniqdze na projekt techniczny. Bylo
planowane w ramach zgLoszenra, nastqpily zmrany w wytycznych, ma byd pozwolenie na
budowp. Konieczne s4 te pieni4dze, aby moZna bylo kontynuowa6 wniosek, kt6ry zostal
zgloszony do Regionalnego Programy Operacyjnego. Brak tych pieniEdzy, ro na pewno
odroczenie w czasie, a pytanie - jakie bqd4 konsekwencje w przyszloSci. bo moZe byi
tak,2e nie bEdziemy w stanie przyst4pi6 do drugiego etapu naboru wniosk6w,

2. zalew * powiedziano o tym tak wiele - nab6r wniosk6w jest w paZdzierniku,
3. Burmistrz jest po rozmowach w WFOSiGW w sprawie dotacji na termomodernizacji

szk6l. Brak tej uchwaly spowoduje, ze sprawa nie bEdzie rozpatrywana jutro na radzie
nadzorczej. Te negocjacje, kt6re dzisiaj zostaty przeprowadzone, mo2na odiozyi na
p6lki.

Burmistrz wie,Zejest wiele emocji co do podzialu Srodk6w na drogi, bo przede wszystkim
o to chodzi, ale s4 pewne elementy, kt6re powinny by6 poza podzialami, powinny lqczyc,
anie dzielic.

Radny Marek Zygan powiedzial,2e na pocz4tku kadencji nast4pil podzial rady i dziS
pierwszy raz slyszy, ze Panowie Burmistrzowie chcq na przyklad z nim rozmawiad. Tak, jak
powiedzial kiedyS, od Burmistrza Wolskiego uslyszal, Ze rozmowy z nim s4 kompletnie
niepotrzebne, bo jest radnym opozycji i glos nie jest Burmistrzowi do niczego potrzebny. Na
pytanie Burmistrza Wolskiego, kiedy tak powiedzial, radny Zygan odpowiedzial, ze kiedyS
w rozmowie w cztery oczy Burmistrz tak powiedzial. St4d radny Zygan dziwi siq obecnym
rozmowom. Byl czas na komisjach, miqdzy sesjami..., ,,Jd nie jestem obraZony. Zb6jeckie
prawo opozycji, Zeby z pewnymi rzeczami siq nie zgadza(, i tylko tyle".

Radny Przemyslaw Piec powiedzial,2e w pelni zgadza sig ze slowami radnego Marka
Zygana. Przy tel uchwale i przy poprzednich przez prawie dwa lata wsp6lpracy wychodzilo na
to, Le ro2nie te cyfry siq mieszaly, 2e radnych jest w tej chwili 12, 9 stoi na boku. Ta uchwala,
radny skierowal slowa do koalicji obecnie rzqdzqcej i do Pana Burmistrza, uwypukla, jak

wygl4da rola i praca radnego opozycji. Radny opozycji jest spychany do osoby, kt6ra tak
naprawdq Panu Burmistrzowi i koalicji nie jest do niczego potrzebna. ,,Ze mnau z moj4 osob4
z kolegami , zkoleaankami, radnymi z opozycji, ani razu nie rozmawiano na ten temat, w spos6b
formalny b4d2 nieformalny".
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Radna Maria Barariska zwracajqc siE do radnego, zapytala, czy uczestniczy w pracach
komisji. Na slowa radnego Pieca, 2e ",na ostatniej Pani nie byto - ja bylem ,, Pani Barariska
powiedziala,2e nie bqdzie liczy(, ile razy nie bylo Pana Pieca, a ile tazy ona byla. Po to radni
pracujq w komisjach, 2eby na komisjach skladac wnioski i ki6ci6 siE lub miei pretensje jeSli glos
nie zostanie wysluchany" ,,Pan na komisji nie zglaszal wniosk6w - zadnych. W tym momencie
Pan ma najwiqksze pretensje, mimo, 2e Pan jako jeden z radnych okrEgu nr I wlaSnie ma
najwiqcej, bo chociazby: nie chce Pan tych 200 000 na park - to ja poproszE radnych z mojego
okrqgu, zebySmy my wziEli te 200 000 i na pewno bgdziemy umieli to zagospodarowad, bo u nas
na razie rosn4 krzaki. Gdyby mnie dano 200 000 na ten park, to z pocalowaniem rqki bym wziEla
i podziEkowala wszystkim radnym".

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, ze emocj e zaczynaj4 brad g6rE nad
rozs4dkiem. Niech kaldy radny w swoim sumieniu da sobie odpowiedZ na pytanie: czy nie jest
zasadna modernizacja r przebudowa ul. Przemyslowej i Reymonta?, Czy remont parku 700-
Lecia, to nie jest zasadne?, czy Dygasiriskiego nie jest zasadna? Czy zakup bramy w Prz4slawiu
nie jest zasadny?, czy nietrzeba dotacji do ZUK?, czy audytu na Plywalniq nie trzebazrobic?
Przewodnicz4cy poprosil, aby radni zastanowili siq nad tym.

O godzinie l2a0 Przewodnicz4cy Rady Andrzej HaIny oglosil przerwQ trwaj4c4 do
godziny 12s0.

Przewodniczqcy R.ady Andrzej Ftratny odc4tal projekt uchwaly z uwzglEdnieniem
przyjqtego przez Radg wniosku zgloszonego przez Wiceprzewodnicz4cego Rady Adama
Czajora.

Uwag nie zgioszono.

w
Za

Rada Miejska w JEdrzejowie glosowala nad projektem uchwaly w sprawie zmian
bud2ecie miasta i gminy na 2008 rok:

Frzeciw
Wstrzymalo sig

- 1 0
-  l l

- 0
Uchwala nie zostala podjgta.

A d . 2 1 .
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna odczytal protok6l nr 36 I 08 Komisji

Rewizyjnej z kontroli Zakladu Uslug Komunalnych w JEdrzejowie.
Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor zwrScil uwagQ, 2e protok6l pokontrolny byt

zamieszczony w materialach na sesjg. Na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej
i Porz4dku Publicznego byl analizowany,jako jeden z ostatnich punkt6w. Niestety, nie bylo siq
juz do kogo zwr6cii o uzupelnienie tego protokolu. Co to daje, 2e jest podany zalqcznik nr 3,
zalqcznik nr 5, jezeli nie moZna siq zapoznac z tym zalqcznikrem. Radnego interesuj4 na
przyklad koszty zwiqzane z funkcjonowaniem szaletu miejskiego: jakie s4 wyniki finansowe,
czy sqdoplaty i w jakiej wysokoSci. Jeheli Komisja sklada taki protok6l powinna skladai pelny.

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna zwracaJqc sig do Pana Czajora
powiedzial, 2e jest on wiceprzewodnicz4cym Rady Miejskiej w UrzEduje w Biurze Rady
Miejskiej, gdzie protokoly s4 dostqpne; za\qcznrkr r6wniez. Jeleli Pan Czajor chcial wnikliwie
zapoznac siE, to ,,odsylam do Biura Rady Miejskiej".

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zwracaJqc siE do radnego Faryny powiedzial,
2e je2eli siE podaje protok6l do material6w na sesjg, ma byi kompletny. Pan Czajor jest

czlonkiem komisji stalej i plan pracy komisji ustala przewodnicz4cy komisji.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjne Pawel Faryna odpowiedzial, 2e materiaiy na sesjq

przygotowuje Biuro Rady Miej skiej.

l a
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Ad.22.
Radna Maria Barafrska:

inflacii powiedzial a, Ze w bie24cym roku czynsze juL wzrosly. Radna pyta, czy chodzi

jeszcze o zwiEkszenie czynszow i czy podniesienie czynszow spowoduje Sci4galnoS6

LalegloSci, a nie bgdzie poglqbieniem tego problemu. Ci, co placq bqd4 placi6 wiEcej,

a ci, co nie plac4bqd4miei ieszcze wiEksze zadlu2enie'

dzialalnoSci ZUK o czpsi zwiqzanqz zarzqdzaniem gminnym zasobem mieszkaniolvym,

prosi o doprecyzowanie, czy chodzi o ograniczenie zakresu dzialalnoSci - o jakie

mieszkania chodzi? Czy majqby6 jakieS mieszkania wyl4czone spod opieki ZUK, czy

chodzi o wszystkie? Jak siQ to ma do kolejnego wniosku: skoro siQ v,ryLqczy

gospodarowanie zasobem mieszkaniowyrn, to z czego bgd4 mie6 Srodki hnansowe
j.rit"go bqd4 pozyskiwai. Ze sprzedazy mieszkafr, kt6rych juZ nie bEdzie, skoro bqd4

wylEczone rpoA zarzqdu ZIJK? ,,Zbliaamy siQ do likwidacji tego zakladu, czy

reorganizacj i? Nie rozumiem"'
FrzewoJnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna odpowiedzial, zejeSli chodzi o czynsze,

to po postawionym wniosku czynsze te zostaly podniesione. Protok6l pokontrolny jest

, *rryrikioh posiedzeri Komisji, wniosek byl postawiony i nie wypadalo go nie uj4i. Na

po"r4iku protokolu podane jest, w jakich dniach Komisja odbywala posiedzenia. Iezelt chodzi

i *nibr"k o przeaializowanie mozliwoSci ograniczenia zakresu dzialalnoSci ZUK o czqSi

zwrqzanqz zirzqdzaniem gminnym zasobem mieszkaniowym, to po zaleceniach NIK okazuje

siE, ze trzeba zatrudni6 licencjonowanego zatz4dcq. W sprawie gminnego zasobu

mieszkaniowego Komisji chodzilo o to, ,,aby te mieszkania byly pod przetarg, zostawid tylko

pomieszczenia socjalne i tylko z mieszkaniami socjalnymi zostac i je remontowai. JeSli by

ioszlo do przetarg\,to zprzetarguztychmieszkari pieni4dze 2eby wplynEly do Zakladu Usiug

Komunalnych na remont pomieszczefi socjalnych"'
przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapytaL: iezeli nie Zaktad Uslug Komunalnych mialby

zarzqdzac mieszkaniami komunalnymi, to kto? Czy Komisja ma jakieS propozycje w tym

wzglgdzie?
Radny pawel Faryna: ,,Ja ju2m6wilem, aby Burmistrz Miasta oglosil przetarg, zeby ktoS

to wzi4l i tym gospodaiowal. Wiadomqrzeczqjest, 2e (...) dotacje ztych czynszow bytyby

jakieS firrunro*., ile chodzi o remont, gl6wnie chodzi o remonty, bo to wszystko jest

ponisrc.one i wiqcej pieniEdzy dokladane bylo na remonty niz na. .. jeSli chodzi o czynsze" .

WiEcej uwag nie zgloszono.
przew-odnicz4cy Rady Andrzej Hatny stwierdzil, 2e Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjqla do

wiadomo Sci wnioski pokontrolne Komisj i Rewizyj nej'

Ad .23 .
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e na kaZdej sesji s4 dyskusje, czy odpowiedzi

na interpelacje maj4 by6 w wersji pisemnej czy maiqbyi udzielane ustnie i wielokrotnie jest tak,

ze odpowieiri ra udzielane .rit.ri", a Ne te, na kt6re nie udzielono odpowiedzi na sesii,

s4udzielane w wersji pisemnej. Burmistrz prosi, aby ustali6 zasad9,2e na wszelkie interpelacje

odpowiedzi bqd4,,dlietun" pisemnie. Burmistrz pamigta, ze na niekt6re interpelacje odpowiadat

ustnie, a s4 komentarze, 2e interpelacja jest bez odpowiedzi'

Rajny Waciaw Kgdra zwr6cll uwagQ, 2e niektorzy zastrzegaj4 sobie, 2e chcqodpowiedz

pisemnq. naany uwa?a, Ze jest to dobre rozwiqzanie i trzeba to uszanowad. To, czy ktoS

ot.y^alodpowied2, czy nie otrzymal, to jest do sprawdzenia. S4 s1'tuacje, 2e latwiej i proSciej

jest odpowtedziec na sesji wprost i sprawq zakohczyc'

Burmistrz piszczlk powiedzial, Le ma kolejny przypadek, 2e udzielal informacji ustnie,

apo1niej mial przedstawiany zarzut, ze odpowiedL nie dotarla w wersji pisemnej. Kierujqc siq
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tym, co powiedzial radny Kgdra Burmistrz Piszczek zwracajqc siq do radnych powiedzial., 2e
jeaeli spoSr6d zgloszonych spraw jest sprawa tak pilna, ze trzeba odpowiedziei od razrr - nie ma
problemu"

Przewodniczqcy rady Andrzej Hatny zwr6cil uwagQ, 2e te kwestie reguluje Statut
Gminy. $ 30 ust 1 pkt 5 m6wi: ,,odpowiedZ na interpelacjg czy zapytaniejest udzielana ustnie na
tej samej sesji lub w ci4gu 14 dni na piSmie"" Nale2y to rozumied w ten spos6b, 2e je2eh

Burmistrz jest w stanie odpowiedzied ustnie, odpowiada na sesji, na ktorej zostala zgloszona
interpelacja, natomiast ze wzglqdu na zawiloSd sprawy. czy brak informacji, czy obawE
o nierzetelnq odpowied2 mohe Pan Burmistrz odpowiedziec na piSmie. Ze statutu jasno wynika,
ze jest to prawo Burmistrza, a nie radnego, Zeby 2qda6 na piSmie. Przewodnicz4cy rady
zaproponowat Burmistrzowi, aby po udzieleniu odpowiedzi zapytal, czy ona satysfakcjonuje.
czy nalely jeszcze odpowiedzied na piSmie, bo nie zawsze odpowiedZ satysfakcjonuje radnego,
kt6ry zglosil interpelacj q.

Radny Zdzislaw Adamczyk powiedzial, 2e jeheli radnego zobowrqzq mieszkancy, aby
zapyLat w ich imieniu, a nie s4 obecni na sesji, to aby p62niej wykazac, 2e pytat o to, dobrym
zwryczajem by bylo, Zeby odpowied? byla na piSmie. MoZna odpowiedzied ustnie, a potem na
piSmie. Czy to tak ciEZko?

Przewodniczqcy Rady powiedzial, ze Burmistrz nie ma takiego obowi4zku, ale jezeli

radny poprosi Burmistrza, to Burmistrzmohe dodatkowo odpowiedzied na pi5mie. Poza tym jest

protok6l z sesji; nasze sesjE s4 wyjqtkowo dobrze protokolowane - prawie doslownie, wigc
kaLdy radny moze skorzystad z protokolu i przypomnie6 sobie, zapisac, czy poprosi6
o wydrukowanie tej czqsci, w ktorej s4 odpowiedzi na interpelacje. Poza tym protokoly s4
r6wnie2 dostEpne w Internecie.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e mohe zadeklarowac, ze bEdzie m6wil wolniej,
tak Ze bqdzie ezas na zapisanie. Po drugie, jest protokol, gdziejest wszystko spisane, i Burmistrz
nie widzi powodu, aby odpowiadal na sesji, a p62niej urzgdnik przepisywal to, co jest juZ raz
zapisane" Jest BIP, gdzie s4wszystkie informacje"

14/iceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e rok temu zwracal siq w sprawie studzienek( ...). Chodzi o ul.
dr Kwarty.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e faktycznie tam jest trzyletni okres gwarancyjny.
Burmistrz wySle sluzby, jezeli tak jest bqdzie zglaszal. wykonawcy.

IViceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor proponuje, aby zastanowit siq, poniewai coi trzeba zrobit z psami.

Burmistrz Marek Woski odpowiedzial, zejest to problem nie tylko u nas w gminie, ale wszqdzie.
Jakie znale1c rozwiqzanie? Byly rolne pomysly. Kalde wylapanie psa wykonane przez Gming,
to s4 duZe koszty. Gmina to realizuje przy zgloszeniach bezpariskich ps6w.

lliceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor poinformowal,2e byl z dwojgiem radnychw Goiniew sprawie drogi(...).

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wie, ze jest to zasadne, ale musi patrzec

ekonomicznie. Jak nie ma pieniEdzy to trzeba wybrad drogE tam, gdzie jest najwiEksze skupisko
ludzi i gdzie jest najbardziej uczeszczana. Ta droga nie zostanie zapomniana i w miarE
mozliwoSci bqdziemy dbac przynajmniej o to, aby byl.aprzeiezdna.

Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, na jakim etapie jest realizacja uchwaly Rady Mieiskiej w sprawie przeksztalcenia

ZWiK w sp1lkq prawa handlowego(...).

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze w tej chwili przygotowywany jest akt notarialny, jest
jeszcze kwestia taryf wody, kt6re Burmistrz przedstawi Radzie do zatwierdzema na najblilszej
sesji. W ci4gu I ,5 -2 miesiEcy stanie sig to faktem.
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Radny Tadeusz Lesiakowski uwqia, ie potencjal artystyczny Domu Kultury nie jest w pelni wykorzystany (...1.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze bylo okolo 200 plakat6w rozwieszonych na jeden
spektakl, kt6ry zostanie powt6rzony najesieni. W okresie maja, czerwca,lipca, jest tyle imprez
dziejqcych sig wok6l Domu Kultury.... Ten program na pewno nie zginie, zostanie po*t6rzony
w okresie jesiennym. Burmistrz nie widzi potrzeby, aby go pov,rtarzac w obecnym czasie. Co do
rady spolecznei, Burmistrz przedstawil pisemn4 odpowiedZ Dyrektora DK: ,,Spoleczna Rada
Kultury przy Domu Kultury w Jgdrzejowie - organ opiniodawczo-doradczy Dyrektora. zostala
powolana uchwal4 Rady Miejskiej 28 sierpnia 2003 roku" Przedstawiciel Rady Miejskiej - Pani
Maria Baranska, przedstawiciel Burmistrza - Janusz Wo2niak, przedstawiciel stowarzyszen
spoleczno-kulturalnych - Krzysztof Slusarek, przedstawiciel plac6wek oSwiatowych - Marek
Maj" przedstawiciel Srodowisk tw6rczych - Monika Struzik i Ireneusz Slusarczyk. Na
pierwszym.spotkaniu Rada ze swego grona wybrala przewodniczqcego, kt6rym zostal Pan
Krzysztof Slusarek. \,qcznie odbyly siq tylko dwa zebrania. Kolejne zebrania nie odbyly siq
z powodu braku frekwencji".Trzeba prawdopodobnie powolai now4radE.

Radny Waclaw Kqdra w imieniu mieszkaric6w siedmiu dom6w p:oloionych w Piaskach przeznaczonych do
wyburzenia w zwicpku z modernizacjq obwodnicy w kierunku Chmielnika, prosi o odpowiedi na piimie, na pytanie,
czego mogqoczekiwat ci mieszkancy od Urzqdu (...).

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze w tej sprawie Gmina nie jest stronq. To, co moana
zrobic, to w ramach dzia\afi Urzgdu zwiqzanych z gospodark4 przestrzenn4. Stron4jest GDDKiA
i od niej i jej dobrej woli bEdzie zaleLalo rozwrqzanie sprawy. To, co jest uzgodnione po
spotkaniu wczoraj, to 20 czerwca wszyscy mieszkaficy,ktorzy bqd4 dotkniqci wywlaszczeniami
se zaproszeni do Urzgdu Miejskiego w celi p6lgodzinnej indywidualnej rozmowy
zprzedstawicielami GDDKiA, po to, Zeby ustali6, jakie rozwiqzanie bqdzie satysfakcjonuj4ce
dla tych mieszkaric6w. Sq roLne brane pod uwagg , poczynajqc od wyplaty odszkodowafr koficz4c
na odbudowie domu. St4d proiba do Pana Kgdry o przekazanie zainteresowanym mieszkaricom,
2e 2A czerwca od godziny 900 lJrzqd zaprasza tych siedmiu gospodarzy, ktoizy bqdq dotkniqci
calq sytuacjq.

Radny Waclaw KEdra powiedzial, mozliwoS6 przeniesienia zabudowarl w miejsce,
o kt6rym byla mowa,to czy ze strony Gminy bqd4odpowiednie dzialania?

Burmistrz Piszczek powiedzial, ze mozna tam wyroLnic trzy grupy mieszkafc6w: jednio
s4 zainteresowani przeniesieniem gospodarstwa rolnego poza pas kolejki dojazdowej, inni s4
zainteresowani wyplatq odszkodowania, a s4 tacy, ktorzy s4 zainteresowani odbudow4 na
calkiem innym terenie. Dlatego GDDKiA chce sig spotkai i uzgodnid, jaka jest postawa tych
mieszkanc6w, Zeby okreSli6, czy GDDKiA jest w stanie wspom6c finansowo GminE przy
uzbrojeniu teren6w za pasem kolejki. Poza tym trzeba pamiqta6, ze jesteSmy w trakcie
aktualizacji studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego. Podstawq do
wyra2enia zgody na budowE tych mieszkan poza kolejkq jest uchwalenie miejscowego planu
i przeznaczenie wskazanych teren6w pod budownictwo. JeSli chodzi o czas rcalizacji. to nie jest
z dnia na dzien: najpierw aktualizacja studium, pS2niej uchwala Rad,r, o przyst4tieniu do
sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Procedura na pewno bEdzie
dlugotrwala. Taka opcja jest brana pod uwagE: jest pytanie do GDDKiA o pokrycie koszt6w
zwiqzany ch z uzbr oj emem tych teren6w.

Radna Janina Szreniawa prosi, aby radni byli informowani o przetargqch na inwestycje i na zbycie nieruchomoici
w sw o i c h okr qgac h wy b or czy ch(... ).
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze praktykE jest zawiadamianie. Je2eli byla sytuacja,
2e Pani radna nie byla zawiadomiona....

Radna Janina Szreniaw powiedziala, 2e zawsze dostaje na piSmie, za co serdecznie
dziEkuje i prosi w dalszym ci4gu.
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Radna Janina Szreniawa pyta, czy ZIMK placi podatek od nieruchomoici. Jezeli nie, to dlaczego? Co to za
przywilele?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziaL, ze placi, jest jednak kwestia odroczen termin6w. W tej
chwili Zaktad ma odroczony termin platnoSci podatku od nieruchomoSci. Poprzednie
zobowi4zania s4 zaplacone.

Radna Janina Szreniawa poinformowala, ie czlonkowie klubu AA zwracali siq do Burmistrza, aby ich przedstawiciel
zasiadal w komisji przeciwalkoholowei ( )
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e przyjmuje wniosek; jezeli bEdzie koniecznoSc zmian
bqdzie brany pod uwagq.

Radna Janina Szreniawa pyta, kto w Urzqdzie udziela informacji o pracy w Radzie? (... )
Burmistrz Marcin Piszczek poprosil o doprecyzowanie pytania.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e radni pracujq na komisjach. a prasa podaje
nieprawdziwe infonnacj e.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze prawo prasowe przewiduje tak4 instyucjE jak
sprostowanie. Iezeli jest sytuacja jakaS skomplikowania, to zawsze mo2na wyst4pic
bezpoSrednio do prasy, czy innego medium, kt6re podalo nieprawdziwqinformacjq.

Radno Janina Szreniawa przypomniala, 2e na sesji Rady Miejskiej w dniu 21 kwietnia skladala interpelacjq do Pana
Burmistrza,- ile os6b jest zarejestrowanych z terenu Gminy Jqdrzej6w za poirednictwem Urzqdu Pracy(...).

Burmistrz Marcin Piszczek poprosil o doprecyzowanie pytania.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e Urzqd Pracy podaje, 2e zatrudnil dwie osoby,

a jest zatrudnione siedem.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, je2eli Urzqd Gminy zatrudnta osoby w ramach

prac interwencyjnych lub rob6t publicznych ma obowr4zek p62niej podpisac z czglciqtych os6b
umowQ o zatrudnieniu na okreSlony okres czasu. Mohe st4d odpowied2 Powiatowego UrzEdu
Pracy jest taka, 2e Urzqd zatrudni\.

R-adna Janina Szreniawa: ,,ale do was sip spoleczefistwo zwraca o pracQ, a wy nic nie
dzialacie, 2eby zatrudnic.

Burmistrz Piszczek podkreSlil, 2e Urzqd prowadzi prace interwencyjne i roboty
publiczne, ale czEic z tych os6b obligatoryjnie trzeba zatrudnid na czas okreSlony po
zakohczeniu pracy interwencyjnel, czy roboty publicznej. Raz s4 zarzuty, ze w Urzpdzie jest
zatrudniony ch za duho os6b, a raz, 2e za malo.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ie czQsto przesiaduje z rodzicami przy placu zabaw w Parku 700 Lecia.
Na laweczkach siedzclpijani ludzie, kl6cqsiq, bijqsiq (...).

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze w tej sprawie wyst4pi do Komendanta Powiatowego
Policj i .

Radna Janina Szreniawq powiedziala, 2e w Przychodni nr I lekarz pierwszego kontaktu nie chce wydawat
skierowafi na badania. Nie wiadomo dlaczego. Od tego jest lekarz pierwszego kontaktu, 2eby dal skierowanie.

Burmistrz Marcin Piszczek zapytal, kt6ry lekarz nie chce wydawa6 skierowari
Radna Janina Szreniawa odpowiedziala,2e nie musi m6wi6.
Burmistrz Piszczek powiedzial, 2e poprosi PaniqKierownik ZPOZ o wyjaSnienie sprawy.

Sprawq trzebarozpoznae i wyjaSni6 kwestiq kto i dlaczego.

Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaficdw Rakowq prosi o zaloienie kilku lamp oiwietlenia ulicznegr,t
na odcinku od dawnego k6lka rolniczego do bazy GS (...).

Burmistrz Marcin Piszczek poprosil, aby pamipta(, 2e Burmistrz funkcjonuje w ramach budzetu,
ktory naklada okreSlone ramy finansowe, a co za tym idzie - iloSciowe. JeSli chodzi
o modemizacjq o5wietlenia, radni doskonale wiedz4 jakie sq Srodki w bud2ecie. Mo2na to
traktowa6 iako wniosek, ale hczba projekt6w sporzqdzonych jest bardzo duza i mohe trzeba
najpierw skupii siE na tych projektach, kt6re s4 gotowe. Byly nawet interpelacje, 2eby
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ograniczyc liczbg przygotowywanych projekt6w i w pierwszej kolejnoSci wykorzystad te, kt6re
s4 aktualne, tam gdzie s4 pozwolenia na budowg. Zdrowy rozs4dek nakazuje realizacjg tego, co
zostalo wykonane w latach poprzednich i zostaly wydatkowane pieni4dze na sporzqdzenie
projekt6w i w pierwszej kolejnoSci trzeba zrealizowad te prace. kt6re byly zaplanowane
wczeSniei.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy bqdqwymieniane przystanki przy drodze powiatowej Rak6w - Gozna (...).

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze w pierwszej kolejnoSci byty wymieniane
przystanki na drogach krajowych i wojew6dzkich, czyli te, kt6re s4 najczESciej tczgszczane"

Radny Zdzistaw Adamczyk powiedzial, 2e na KulczyznE przystanek byl ,,zaklepany",
tylko jak przyjechali wymieniad, wycieli ,,goSciowi" drzewo, on siE ,,wkurzyl" i nie pozwolil
ustawii. Ten przystanek m6gl iS6 dalej, prawda? Na przyklad do Rakowa" Byla odpowiedz
Burmistrza, ze sukcesywnie bgd4 wymieniane.

Burmistrz Piszczek powt6rzyl, 2e w pierwszej kolejnoSci wymieniane byty przy drogach
krajowych, wojew6dzkich, i tam, gdzie gmina ma postawione przystanki, a kt6re ulegajq
dewastacji - bo takie przypadkr teL mialy miejsce.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, ile czasu ma Urzcld na odpowiedi. lV lipcu ubieglego roku rada solecka Podlaszcza
zwrdcila siq do Burmistrza z pro:ibqo stare plytki chodnikowe, kt6re pochodzily z rozbi6rki, a nadawaly siq jeszcze
do uiytku i mieszkaltcy chcieli je utoiyt do iwietlicy(...).

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, iz informowat, ze jezeli bEdq mozliwoSci
z udostEpnianiem - to tak. W pierwszej kolejnoSci plytki sqprzeznaczane na targowicE miejsk4
na utwardzenie kolejnego placu, czy na teren szk6l, czyh na obiekty uzytecznoSci publicznej
stanowi4ce wlasnoSi Gminy. KiedyS bylo tak, 2e mo2na bylo te ptytki kupii, ale zostalo to
ograniczone i obecnie praktycznie nie istnieje. Jak bEdzie taka moZliwoSc, wr6cimy do sprawy.

Radny Marek Zygan prosi Burmistrza o komentarz w nastqpujqcej sprawie: 30 kwietnia w Gazecie Prawnej ukazal
siq ranking gmin Wojew1dzma Swiqtokrzyskiego (...).

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e ranking byl sporz4dzany na podstawie
wykorzystanych Srodk6w w ramach ZPORR z lat 2004 - 2406. Nabor koriczyl siE w pierwszym
lub drugim kwartale 2005 roku. Gmina Jgdrzej6w zgiosila dwa projekty z czego jeden dostal
decyzjq o dofinansowaniu. St4d taki wynik Gminy Jqdrzej6w. Na chwilg obecnq RPO jeszcze
nie zaczfi podpisywa6 um6w. To wynika r6wnie2 z zamieszania, kt6re zrobilo ministerstwo
zw1.4ycznym| z decyzjami Srodowiskowymi i raporlami oddzialywania na Srodowisko.

Radny Marek Zygan przypomnial, ie Komisja Oiwiaty prosila Pana Burmistrza o zastanowienie siq nad
mo2liwoiciqtrfttndowania stalego stypendium dla mlodego mistrza Bartosza Trelifiskiego(...).

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e ta propozycja zostanie potraktowania jako
wniosek. Sq jednak pewne sprawy do uregulowania, na przyklad zmiany w budZecie, kt6re
musialyby byi.

Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwoici w dniu l6 kwietnia wni1sl pismr,t,
w kt6rym jest mowa o opracowaniu dokumentacji na rozbudowq Oirodka Zdrowia w Rakowie(...).

Burmistrz Marcin Prszczek przypomnial, 2e dziS byly planowane zmiany w budzecie
i przesuniqcie Srodk6w jako dotacj I do ZP OZ. Decy4a podj qta dziS przez Radg. . .
Na slowa Pana Kqdry ,.Niech Pan Panie Burmistrzu nie bgdzie Smieszny" Burmistrz Piszczek
powiedzial, ze ustawa o zakladach opieki zdrowotnej jednoznacznie m6wi, jaka jest rola gminy.
Obiekty na podstawie umowy zostaly przekazane do ZPOZ i wlaSciwym jest przekazanie dotacji
i rcalizacja tych zadah przez ZPOZ. OczywiScie przy udziale Gminy.

Radny Stanislaw HaQs przypomnial, 2e w 2007 roku parking przy ul. Glowackiego zostal wydzier2awiony firmie
, ,Wafelek" .  ( . . . )
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Burmistrz Marek Wolski potwierdzil, 2e parking zostal Wdzierlawiony, ale oprocz

czqsci autokarowej - jest ona w zarzqdzaniu Gminy. W dni targowe - trudno wyganiad

samochody osobowe, jest to okres 3 - 4 godzin. Parkowanie w czwartki jest w JEdrzejowie
problemem. Mohna zablokowad ten parking na ten okres, ale to przyniesie negatywne skutki dla
przyjeadaai4cych na targ. Burmistrz uwala,2e naten moment nie nalezy nic zmieniai"

Radna Maria Baraitska prosi, aby Policja objgla kontrolq nie rylko park 700 - Lecia" ale

w Jqdrzejowie (...).

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e rozmawial w przerwie

wszystkie purki

na ten temat

z Komendantem KPP, ktory obiecal, ze podejmie dzialania.

Radna Maria Baranska powiedziala, ie od trzech lat prosi o lampq na ulicy Barbary na oiwietlenie przeiicia dla

pieszych na niebezpiecznym zakrqcie(.".).

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e podtrzymuje swoje zdanie, iz ta lampa bqdzie
wykonana. Dopiero jest zrobiony projekt.

Radna Maria Barariska prosi o odpowiedt na pi5mie.

Raclna Maria Barairska prosi, aby przy bloku Przypkowskiego 68 postawi1 chocia2 jednqhuitawkq dla dzieci(...).

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze pieni4dze z funduszu alkoholowego juZ sq
rozdysponowane. Przeanalizqe sprawQ, ale nie obiecuje. Sprawdzi zasadnoSi i udzieli

odpowiedzi na piSmie.

Radny Grzegorz Kuimierz powiedzial, 2e mieszkaitcy Skroniowa zwrocili siq z nastqpujqcq proibq: kiedyi byf im

przydzielone krzesla na klub sportowy - przy szkole jest boisko sportowe. Krzesla te byly zabrane na ,,Naprz6d".
Mieszkaricy Skroniowa chcq je zamontowat, poniewa2 jest taki wym6g, 2eby odbywaly siq rozgrywki na ry,m
stadir.tnie.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze faktycznie byly przekazywane krzeselka, ale

stowarzyszenie Naprzod Jqdrzej6w przygotowalo pod krzeselka stelaZe, czyli grunt, aby je

osadzi6. Gmina dofinansowala tylko zakup krzeselek, a zamontowali sobie sami. Zryw Skroni6w
powinien rczpoczqc dzialania, a potem wystEpowai z wnioskiem.

Raclny Grzegorz Kuimierz w imieniu mieszkafic1w Brynicy Suchej prosi o zamontowanie czterech lamp przy drodze

kolo mlyna. Jest to droga powiatowa, ale jest tam ostry zakrqt.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze na dzieri dzisiejszy dokumentacja juZjest zrobiona.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e do tej pory nie uzyskal odpowiedzi na interpelacip w sprawie znaktt STOP

na skrzyiowaniu ul. Murawiec i ul. Glowackiego.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e trzeba w tej sprawie wyst4pi6 do Zarzqdy Drog

Wojew6dzkich, bo musi by6 zgoda zarzqdcy ul. Glowackiego. Zostanie to przeanalizowane,

ateraz Burmistrz jednoznacznie nie mohe odpowiedzied.
Na pytanie Pana Pieca, dlaczego nie otrzymal odpowiedzi Burmistrz powiedzial, ze

Przewodnicz4cy Rady wyjaSnil, kiedy Burmistrz odpisuje - regulamin jasno okreSla. Byc moZe

byla udzielana informacja ustnie. Sprawdzimy i wyjaSnimy sprawQ.

Radny Przemyslaw Piec - w sprawie zastoin wody zbierajqcej siq w czasie deszczu na asfalcie lu2 przy przeiiciu dla

pieszych na ul. Piirczowskiej, dostal odpowiedi, Ze w okresie letnim zostanie to poprawione.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e jest to nowa nawierzchnia i zobaczy, czy da siq

zrobic coS innego,nr2nakladka asfaltowa. Burmistrz wySle sluZby.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e trzy dni temu byl w parku 700 - Lecia. Jest nowa lawka, kt6ra wyglqda

tragicznie - trzeba bqdzie jq znowu wymienit,. Radny prosi, aby wplynqc na Strai Mieiskq i Komendq, Zeby

zwrecano uwagQ na to, jak siq zachowuie naszct mlodzie2.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e do tego ustosunkuje siq komendant.
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Radna LJrszula Kruk prosi, aby wplync( na ,,EKOM", kt6ry jest gl6wnym przedsiqbiorcq oc'-ys:c:ajqcym nos:e

mtasto {  .^ .1.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e rozumie, i2 chodzi o duhe pojemniki. Wyst4pi w tej
sprawie do EKOMU, ale nie mo2e ich zmusic" S4 to ich pojemniki i ich wizerunek. Jezeli s4
Smieci wok6l kosza. to tu mozna interweniowad.

Radny Robert Kruk pyta, czy Burmistrz m1glby zdradzic, kto zostal laureatem ,,Jqdrzejowianina Roku". Jutroiest

wrqczenia i radny chcialby, aby Rada Miejska wiedzialq to pierwsza.

Burmistrz Marek Wolski zapytal Przewodniczqcego Kapituly czy mohe udzielic odpowiedzi. Po
akceptacji Burmistrz poinformowal.,2e w tym roku Kapitulaprzydzielila 5 statuetek:

', Mariusz Glita - w dziedzinie ,,DzialalnoSi gospodarczd'.

PrzewodniczEcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 13s0 oglosil przerwg trwaj4c4 do
godziny 1430.

Ad.24.
Radny Przemyslaw Piec podziqkowal za dokonanie zmian na stronie internetowej

Urzqdu Miejskiego w JEdrzejowie i poprosil, aby w BIP byly rowniez protokoly z posiedzeri
komisji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor w imieniu mieszkaric6w podziEkowal za
laweczkE na ul. Kieleckiej i Cmentarnej. Pan Czajor przypomina o tablicach ogloszeniowych.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal,2e zakohczyla sig sprawa, kt,6ra ciqgnEla siq od
2004 roku z powodztwa Dalkii przeciwko Gminie o zaplatg naleznoSci za dostarczone cieplo.
Wyrokiem z dnia 10 czerwca S4d Apelacyjny apelacjE pozwanego Gminy Jgdrzej6w oddalil
i obci42yl kwot4 okolo 300 000 podstawowej i odsetki, co razem daje okolo 550 000. Burmistrz
powiedzial, ze podejmie pr6by, aby odsetek nie liczy6, natomiast kwota gl6wna - 300 000 -

bgdzie musiala byc zaplacorraprzez miasto i to jak najszybciej. W momencie, kiedy Burmistrz
obejmowal lJrz4d wielokrotnie pytal, czy nale?y zwplacic, czy nre; przekonywano, 2e sprawQ
mamy wygran4. Je2eh radni chc4 uslyszed informacjq od Pana Jacha lub Kierownika ZUK, to s4
do dyspozycji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor powiedzial, 2e przeglqdal umowE z Dalki4
i zlo|y wniosek, aby Komisja Rewizyjna zajpla siq spraw4 podpisania tej umowy pruez

6wczesnych decydent6w. Tam nie byly zabezpieczone w og6le interesy miasta; byly
zabezpieczone interesy jednostronne. Pan Czajor chce wierzyc, 2e to byla tylko nieudolnoSc
podpisania umowy.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e sqprowadzone rozmowy z Dalki4 niezaleZnie
od renegocjacji, w sprawie podpisania aneksu do umowy, kt6ryby te warunki niekorzystne dla

Gminy Jqdrzejow poprawil. Rozmowy s4 bardzo cig2kie, ale wydaje siE, ze do jakiegoS

consensusu doprowadz4. Przed podpisaniem zostanie to przedstawione radnym.
Wiceprzewodniczqcy rady Adam Czajor dodal, 2e jedna sprawa, to jak naprawii bl4d,

natomiast ktoS bl4d popelnil i trzeba zbada(, czy ten blqd byl popeiniony umySlnie, czy
nieumySlni e i czy nie mozna postawi6 zarzutow nieumySlnego popelnienia przestEpstwa.

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e w dniu 1l czerwca po artykule opublikowanym
w Gazecie JEdrzejowskiej rozdzwonily sig telefony, poniewaz bylo napisane, 2e likwiduje siE

Naprz6d Jgdrzej6w. Radna pyta, czy Burmistrz widzi lepszq promocjE miasta, niz sporl
w Jqdrzejowie.

Burmistrz Marek Wolski wyja3nil, ze Naprz6d Jqdrzejow to stowarzyszenie skupiaj4ce
w tej chwili 48 os6b. Kalda forma promocji jest dobra. Trudno powiedziei, czy najlepsz4 form4

20



jest Naprz6 d, czy inna forma, na przykLad artystyczna, czy estetyka miasta. Stowarzyszenie KS
Naprz6d jest zalo?ycielem klubu. Miasto ma tylko i wyl4cznie pod opiek4 obiekt, kt6ry daliSmy
w uLyczenie, bezplatnie, stowarzyszeniu. Nie wolno utrzymywa6 klubu, mozemy dofinansowai
kulturE frzyczn6 prowadzon4wSr6d mlodzie?y na stadionie. Burmistrzbylna walnym zebraniu,
gdzie padaly hasla, 2e miasto powinno 500 - 600 tysiqcy doplacad do klubu. Burmistrz
powiedzial, ze do klubu nigdy nie doplaci; doplaci do krzewienia kultury frzycznq wSr6d
mlodzie?y. To wolno zrobi1, w ramach konkursu. Naprz6d to prawnie zarejestrowane
stowarzyszenie, kt6re bierze odpowiedzialnoS6 na siebie. Burmistrzowi moze zale1e(.2eby klub
byt, ale jest to odpowiedzialnoSi zarzqdu stowarzyszenia" Twierdzono. 2e malq za malo
pienigdzy, 2e za mato pieniqdzy jest z gminy. W przyszlym sezonie koszty klubu na pewno nie
bgd4 wiEksze. moze nawet mniejsze, poniewaz powstaje nowa trzecra liga" kt6ra bgdzie
obejmowai dwa wojewSdztwa, a Ieraz obejmuje cztery wojew6dztwa" Latwo policzyi ile jest
dalszych wyjazd6w. Przyszla liga bgdzie Swiqtokrzysko-malopolska. Utrzymanie
dofinansowania na obecnym poziomie spowoduje, 2e klub mohe siE utrzymai. Nie mozna
patrzec tylko na JEdrzej6w; jest jeszcze jeden klub, kt6ry prawdopodobnie bEdzie gral w tej
samej trzeciej lidze - Piaskowianka. Jest r6wnie2 klub Zryw - Skroni6w, kt6ry te2 oczekuje na
pieni4dze. Gmina dofinansowuj e jeszcze 14 innych malych klub6w, odnosz4cych duZe sukcesy,
np" Karima promuj4ca nas na Swiecie, nie tylko w Polsce, Orka, dzigki kt6rej teL w Polsce
jesteSmy znani. Trzeba gospodarzyi racjonalnie i widzied nie tylko jeden Naprzod.

Radny Waclaw Kgdra pyta, czy radni nie powinni na ktorejS sesji porozmawiai na temat
sportu. Dzialacze nie potrafiqwfirzyma6, st4d sytuacja w Naprzodzie, ze nikt nie chce podj4i
sig prowadzenia tego stowarzyszenia. Trzeba sobie odpowiedzie6 na pytanie, gdzie jest
przyczyna - to jest pytanie zasadmcze. tsyi mo2e, ambicje za wysokie, byd moze inne
sprawy.... Dlaczego ludzie w tym stowarzyszeniu nie chc4 pracowad i nie chc4 tego
poprowadzic? Iezeli nie bgdzie tam ludzi - nie bgdzie sportu. Porozmawiajmy, wysiuchajmy
ludzi. By6 mo2e nie tylko pieniqdze decyduj4 ale klimat, atmosfera, zrozumienie pewnych
spraw. To sE bardzo istotne sprawy. We wszystkich klubach nikt nie bierze wynagrodzenia za
pracQ na rzecz stowarzyszenia, to siq odbywa z wlasnej inicjatywy. Trzeba tym ludziom dai
jak4S satysfakcjq, zrozumie(,, porozmawrac z zarzqdami klub6w i do tego Pan Kgdra namawia"

Przewodniczqcy Rady Andrzeja Hatny poinformowal, 2e w trakcie sesji wptyn4t
wniosek Burmistrza o zwolanie sesji nadzwyczajnej w zwiqzku z czym Przewodnicz4cy
zwoluje sesjp nadzrvyczajn4 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w dniu dzisiejszym
bezpo5rednio po zamknigciu obrad XXV sesji.

Ad.25.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1440 zamkn4l obrady XXV sesji Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie.
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